



الرقم ٢٨٩٥٧ / ١١١١٢
التاريخ ١٤٣٩/١١/٠٣ هـ
الموافق ٢٠١٨/٠٧/١٥ م

مدير عام مركز أكديما

الموضوع : تجديد اعتماد جانب سريري

تحية طيبة وبعد ،،،

إشارة إلى كتابكم رقم BC-1797-2018 بتاريخ 2018/5/14 بخصوص طلب تجديد اعتماد / ترخيص المركز كجهة لإجراء الجانب السريري للدراسات الدوائية لديكم ،، وبناء على الزيارات التفتيشية التي جرت بتاريخ 2018/5/28 و 2018/6/28 إلى الموقع من قبل أعضاء لجنة وقسم الدراسات الدوائية وذلك تمهيدا لتجديد الإ اعتماد ،، وبعد الإطلاع ، وإستنادا لنص المادة (14) من قانون إجراء الدراسات الدوائية رقم (2) لسنة 2011 وبناء على تنسيب لجنة الدراسات الدوائية في جلستها المنعقدة بتاريخ 2018/7/3 قررت تجديد اعتماد ترخيص مركز أكديما وعنوانه :

الصوفية-عمان ، هاتف : 5861618 / فاكس : 5853719
كجهة لإجراء الجانب السريري للدراسات الدوائية وذلك لمدة ثلاث سنوات اعتبارا من تاريخ انتهائه في 2018/6/7 .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

وزير الصحة

الأستاذ الدكتور محمود الشيباب

م.ب. ج.ب.
- نسخة / قسم الدراسات الدوائية
- نسخة / الفاكس
HLCTU-13-28-2018

In the Name of Allah, The Most Merciful, The Most Gracious
Jordan Food and Drug Administration (JFDA)



Reference No.: 2 / 1 / 8 / 28957

Date: 15/July/2018 AD corresponding to 3/11/1439 H

Attention: General Manager of ACDIMA BioCenter

Subject: Approval on Accreditation Renewing of the Clinical Site

Greetings,

With reference to your letter no. BC-1797-2018.doc dated 14/May/2018 applying for the accreditation renewal of the Center as a clinical site of pharmaceutical studies; upon our inspectional visits made on 28/May/2018 and on 28/June/2018 to the Center by the Committee members and the Department of Pharmaceutical Studies for the same purpose;

Also, after review, and according to Article (4A) of Conducting Pharmaceutical Studies Law No. 2 for the year 2011, and according to the recommendations of Pharmaceutical Studies Committee as per its session held on 3/July/2018; we would like to inform you that we have decided to approve the renewal of Center accreditation with its address at:

Sweifyeh, Amman, Phone No. 0096265861618, Fax No.: 0096265853719

As a clinical site of pharmaceutical studies, for a period of three years as of the date of accreditation expiry on 7/June/2018.

Please accept our regards,

Minister of Health
Prof. Dr. Mahmoud Al-Shayyab
Signed

Certified Translation
Date: 30, Sept. 2018
Signature:

Copy to:

- Department of Pharmaceutical Studies
- Fax Department

The Hashemite Kingdom of Jordan
Phone No.: 0096265632000, Fax No.: 0096265105916, P.O. Box 811951, Amman 11181 Jordan,
website www.jfda.jo, email: official.mail@jfda.jo

